
Sra. Rius
Si lo que Vd. busca es 
tranquilidad le prop. 

Sras. y Srtas. no prof. en 
pisos y aptos. H. conv.

93 430 19 46 - 93 439 63 93

Ajuntament d’Aiguafreda

EDICTE

De conformitat amb el que disposa l’art. 23 del Decret 305/2006, de 
18 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de la Llei d’Urbanisme, es 
posa en coneixement general que, en sessió plenària extraordinària de 
27 d’octubre de 2009, es va aprovar l’Avanç del POUM d’Aiguafreda, 
l’Informe ambiental preliminar i el Programa de Participació Ciutadana.

L’expedient resta sotmès a informació pública pel termini d’1 mes, a 
comptar des de l’endemà de la seva publicació al BOP, perquè s’hi 
puguin presentar al·legacions o suggeriments, podent-se consultar 
la documentació, escrita o gràfica, i obtenir-ne còpia, així com els 
informes o documents que es considerin.

L’horari de consulta és de dilluns a divendres de les 9 a  les 14 i els 
dimarts a la tarda de les 17 a les 19.30 a les oficines de l’Ajuntament. 

Aquesta documentació també es pot consultar a la web municipal 
www.aiguafreda.cat.

Dilluns, 23 de novembre de 2009

POLÍTICA I SOCIETAT 10 NOU9EL

Els organitzadors de la consulta sobiranista col·locaran les urnes en dues places

Sant Celoni concreta la pregunta
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Representants de CiU, la CUP i ERC, els organitzadors de la consulta i Paluzie van participar en el debat de divendres

Sant Celoni

Yolanda Duque/EL 9 NOU

El debat sobre la indepen-
dència que es va fer diven-
dres a Sant Celoni va servir 
per fer pública quina serà la 
pregunta que es formularà 
als veïns del municipi que 
decideixin participar en la 
consulta sobiranista convoca-
da per al proper 13 de desem-
bre. Es preguntarà si els ciu-
tadans estan d’acord que la 
nació catalana esdevingui un 
estat de dret, independent, 
democràtic i social.

En l’acte, organitzat pel 
Centre de Debats Baix 
Montseny (CDBM), van 
intervenir Arnau Comas, 
membre de la comissió per-
manent de la CUP; Jordi 
Cuminal, regidor de l’Ajun-
tament per CiU i diputat al 
Parlament; Joan Rubiralta, 
de la secció local d’ERC; 
Mariona Pascual, de la Pla-
taforma Organitzadora de la 
Consulta a Sant Celoni i la 
Batllòria, i Elisenda Paluzie, 
membre de Sobirania i Pro-
grés, que va participar activa-
ment en la consulta d’Arenys 
de Munt (el Maresme). 

Els organitzadors van 
donar a conèixer com s’ar-
ticularà la consulta a Sant 
Celoni. Pascual va explicar 
que podran votar totes aque-
lles persones majors de 16 
anys que estiguin empadro-
nades a Sant Celoni, la qual 
cosa obre la porta a la parti-
cipació dels nouvinguts. Pas-

cual també va aclarir que els 
llocs de votació no seran les 
escoles, sinó que les meses se 
situaran a la plaça de la Vila 
i a la plaça de l’Església de 
la Batllòria, “per tal d’evitar 
entrebancs administratius i 
per donar a la jornada un cai-
re més festiu”, va dir Pascual. 

El debat va posar de mani-

fest que allò que volen saber 
els ciutadans és com els 
beneficiarà la independèn-
cia. Els ponents van coincidir, 
tot i que amb alguns mati-
sos, que la independència 
aportaria la capacitat de ser 
sobirans en el repartiment 
de la riquesa i permetria un 
alleugeriment de les estruc-

tures administratives que, 
segons l’actual disseny de 
l’Estat espanyol, fan ser molt 
menys competitius. Els parti-
cipants en el debat i el públic 
també van estar d’acord 
que les diferents consultes 
populars només signifiquen 
un pas endavant i que són un 
exercici que s’ha d’aprofitar 
per iniciar un canvi social 
profund que permeti l’asso-
liment de més drets per als 
catalans. En aquesta línia, 
Arnau Comas, de la CUP, va 
concloure que “mai s’arribarà 
a la independència sense una 
mobilització permanent”.

SUPORT DELS ALCALDES 
A SANT PERE

Els cinc alcaldes que ha tin-
gut Sant Pere de Vilamajor 
han donat suport a la con-
sulta sobiranista que es farà 
al poble el 13 de desembre. 
Aquest dissabte tres d’ells 
–Esteve Bruguera, Josep 
Brunell i Joan Bruguera– van 
signar el manifest en un acte 
públic on van assistir unes 
60 persones. L’actual alcalde, 
Josep Maria Llesuy, també va 
expressar el seu suport però 
no va signar-lo perquè pel 
càrrec que ocupa no li és per-
mès legalment donar suport 
a una consulta. L’exalcalde 
Josep Icart, que també dona 
suport al procés, es va excu-
sar per altres compromisos.

El mercat de 
Mollet regala 
vals de compra 
per donar sang
Mollet del Vallès

Els paradistes del mercat 
municipal de Mollet regala-
ran vals de compra de 5 euros 
a les persones que donin 
sang en la campanya de 
recollida que es farà aquest 
divendres i dissabte a la Sala 
Fiveller. L’objectiu és animar 
la gent a donar sang. La cap-
tació de sang es farà entre les 
10 del matí i les 2 del migdia 
i entre les 5 de la tarda i les 9 
del vespre.

Unes 30 persones en un acte contra la 
planta de biomassa de la Garriga

La Garriga

Una trentena de persones es van concentrar 
aquest dissabte a les 7 de la tarda davant de 
l’Ajuntament de la Garriga en contra de la 
planta de cogeneració d’electricitat amb bio-
massa forestal que projecta el grup Tamayo. 
La plataforma contrària a la planta va convo-
car aquest acte, que es repetirà cada dissabte a 

la mateixa hora fins que l’Ajuntament rebutgi 
el projecte. Els manifestants, entre els quals 
hi havia Frederic Moreno (no adscrit) i Jaume 
Aspa (GIG), de la Garriga, i Ferran Gontan 
(Els Verds), de les Franqueses, van posar una 
pancarta a l’ajuntament amb la pregunta “Què 
hi ha darrere d’aquesta incineradora?”. A més, 
van posar desenes d’espelmes. La plataforma, 
que ara presideix Joan Pocurull, de Llerona, 
esgrimeix efectes en la salut com a principal 
argument per oposar-se a la planta.
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VOTV estrena 
aquest dilluns 
un informatiu 
esportiu setmanal
Granollers

Vallès Oriental Televisió 
estrena aquest dilluns Info-
esports, un nou programa 
d’informació esportiva que 
s’emetrà cada dilluns després 
de l’Infovallès, cap a 1/4 de 
10 del vespre, en la franja 
que habitualment ocupa 
l’entrevista. El nou informa-
tiu farà un seguiment dels 
principals equips però també 
centrarà l’atenció en l’esport 
base i esports minoritaris.


